
Respostes a la ciutadania de CIU al Ple de 15-05-2013 
 
M. Jesús Sinfreu Call 
 
Jo crec que el pacte per l'ocupació és més teoria escrita que acció real. 
No és veritat? 
 
El senyor Pons: 

“Be, aviam, des de Convergència i Unió estem d’acord amb les respostes que 
s’estan donant, al final fa falta teoria perquè existeixi pràctica, no?, en aquest 
tipus d’actuacions i d’accions. Per tant, em sembla que la feina ja està feta, la 
teòrica, vaja, i ara es tracta que la segona part, que és la pràctica, sigui la que 
tiri endavant. Per tant, no estaríem d’acord amb aquesta, bé, amb aquesta 
disposició o amb aquest posicionament.” 

 
Referent al Consell d'Infants, crec que s'hauria de valorar més al nens ja 
que, en realitat es té en compte l'agenda escolar del nens? 
 

El senyor Pons: 

“Jo la veig simple, la pregunta. Simplement entenem que la senyora pregunta si 
es té en compte l’agenda dels fills, és a dir, que es quadriculi l’agenda escolar 
amb la del consell d’infants. Suposo que deu tenir algun element de possible 
solapament o que no vulgui, possiblement falti informació. En qualsevol cas, 
ens sembla que, vaja, és lògicament coherent, i com explica la regidora Millà, 
que es fan aquestes planificacions per part dels centres, no? Per tant, res més 
a afegir, la veritat.” 

 

El senyor Oliveres: 

“Bé, la primera seria felicitar-los per la moció aprovada contra la Llei de 
l’avortament, o la propera llei, per tant, també estic d’acord amb què abans que 
es faci ja s’hi han de posar mesures.  

L’altra cosa seria que em sobta molt que ens comparin amb l’extrema dreta, 
perquè nosaltres hem assistit les dues vegades.... Ens ha semblat entendre 
això, ho aclarim, però que se’ns vulgui comparar o se’ns faci alguna al·lusió a 
l’extrema dreta, encara que entenem que això en l’àmbit de la política ara està 
bastant de moda darrerament –més propi d’altres mitjans– però que quan 
nosaltres hem assistit dues vegades, les vegades que ens han ofert la 
possibilitat d’estar a la junta de portaveus per explicar-nos, i hem assistit les 
dues vegades, hem escoltat les propostes que ens han fet tots els grups 



municipals, i és més, les hem volgut recollir. Nosaltres vam agafar com dos 
grans coses, una que era que posposéssim el punt 1 fins al 2014, atenent que 
això ja estava pactat a inicis de gener de 2013, i, per tant, ara era bastant 
complicat moure el tema de les partides pressupostàries, i, per tant, el punt 1 
l’hem posposat fins el 2014. I en el punt 2, que fem referència a la 
transparència i a la justificació dels fets, se’ns demanava un temps per poder 
estudiar el que era justificable i el que no, malgrat que nosaltres en cap cas 
demanàvem si era justificable o no, simplement demanàvem que es publiqués 
en què s’havien gastat els diners els grups municipals o les aportacions que es 
feia per a despeses de funcionament. Per tant, només demanàvem que es 
publiques això, les despeses, no que si considerem que és una despesa 
justificable o no. Malgrat això, hem accedit també a aquesta petició, i en el punt 
2 ja reflectim que es deixi, o sigui, d’entrada deixem des del dia d’avui fins al 
primer trimestre del 2014 per poder fer aquest estudi. Són entre 7 i 10 mesos 
per poder definir què és una despesa justificable i què no ho és. 

I a més a més, demanem només que es justifiqui aquesta última legislatura, 
entenent també entre altres coses que volem que es responsabilitzi cada grup 
polític, les persones que són avui dia en aquesta legislatura , de les despeses 
que hagin fet en aquesta legislatura. Per tant, no entenem que se’ns vulgui dir 
que som immobilistes i que no hem volgut moure cap dels punts que 
presentàvem, o que hem empitjorat la nostra proposta. Ens sembla que 
justament ens hem intentat cenyir a allò que ens van proposar. Òbviament, hi 
ha coses que no les hem mogut, però en els dos punts bàsics que se’ns 
demanava, crec que ho hem mogut. 

Això ens fa pensar que ens sembla que sigui una mica excuses que ens 
aporteu per dir que no, tot i que també ens sobta que estiguem tots d’acord 
amb aquest procés de transparència, i amb la proposta que nosaltres fem, 
malgrat no s’hagi aprovat, llavors, si diem que estem d’acord ens preguntem 
que quan comencem. Si estem tots d’acord, comencem a aplicar aquesta llei 
de transparència.” 

 

El senyor Pons: 

“Aviam, no, jo seré breu. Jo crec que ha quedat constatat, i no sé si al ple però 
sí a la junta de portaveus, seguríssim, que teníem ganes de posar fil a l’agulla 
en aquest tema, el que passa és que tenim una divergència amb el 
procediment, però crec que el fons és el mateix. Per tant, em sembla que totes 
aquelles mesures que generin el consens polític necessari per poder tirar 
endavant, en la línia de la transparència, jo crec que seran benvingudes. I em 
sap greu que no hagi tirat endavant la proposta, Sergi, però possiblement hi 
havia una alternativa de major consens que heu desaprofitat, de veritat, però 



bé, crec igualment que s’ha obert un camí i que seguirem treballant cap allà, 
que al final és el que cal. 

Gràcies igualment per presentar la proposta, que abans no us les he donades.” 

 

La senyora Herranz: 

“Val. Com a veïna de Finestrelles, veig que han fet una revisió de 
l’estacionament de les zones verdes. Suposo que l’han feta a tots els carrers, 
perquè –sento molt haver arribat tard al ple– segons tinc entès, només 
proposaven la modificació que afecta a la part nova del barri.  

Suposo que de la mateixa manera que s’han adonat que les zones verdes de la 
part nova del barri no es fan servir gairebé, també s’hauran adonat que les del 
barri vell amb els carrers Pins, Rocabertí, Bonavista i Santa Rosa, seguim amb 
problemes. De la 1:00 de la tarda a les 5:00 de la tarda no hi ha qui aparqui. A 
partir de les 8:00 del vespre, no hi ha qui aparqui, i els dissabtes i diumenges 
no hi ha qui aparqui. Els carrers aquests segueixen estant col·lapsats. 

Però com que sabem que a aquests regidors d’aquest ajuntament els 
preocupa, i molt, el benestar dels veïns, sobretot dels més febles, i que faran 
tot el possible, tot el que estigui a les seves mans per solucionar els problemes 
que tenim els veïns, suposo que en el pròxim ple aprovaran una altra mesura, 
com per exemple que les zones verdes d’aquests carrers siguin les 24 hores i 
els 365 dies a l’any, o qualsevol que vostès creguin més adient que ens pugui 
solucionar els problemes, per protegir els veïns de la invasió que provoquen els 
establiments assentats al barri, que precisament tots estan en aquests carrers, 
és a dir, l’hospital, l’hotel, l’escola d’infermeria, el restaurant i la granja. A tots 
els grups, però en especial als que estan en l’òrgan directiu o decisori de 
PROGESER, creuen vostès que podran fer-ho, o és demanar un impossible? 

 
 
El senyor Pons: 

“Estimada Eulàlia, no puc començar de cap altra manera, eh? (Veu de fons.) 
Sí, i vostè a vegades no ho entén prou, però sí, sap que sí.  

Aviam, i segurament el que li digui tampoc possiblement li generi els seus 
dubtes, però li puc assegurar que és així i em sembla que tots els membres del 
consell d’administració poden ratificar el que li diré jo ara, tots, inclòs el regidor 
Domingo... (Veu de fons.) Sí, sí. Vostè ens plantejava que hi havia unes zones 
a determinats horaris en què la zona verda no funciona, no?, i és veritat –és 
veritat. També és veritat que la divergència, sobretot que ha vingut amb què als 



migdies s’apliqui la zona verda, no ha vingut de la part tècnica de PROGESER, 
també jo crec que és just dir-ho, i és un tema que s’ha parlat i que em sembla 
que està sobre la taula. Ja veurem com acabarà, perquè al final, com tot, és 
qüestió de voluntats i d’anar creant sinèrgies. Potser l’alcaldessa ens hauria de 
parlar alguna cosa sobre aquest tema, però bé, jo crec que el tema és, i està 
sobre la taula, és important que... Sí, i a més la senyora Díaz sap per què ho 
dic això. El tema està sobre la taula, i jo crec que s’haurà de parlar a fons. No 
se n’ha parlat a fons perquè hi havia una prioritat d’ordenar l’espai, però està 
sobre la taula. Bé, doni’ns temps, doni’ns una mica de temps. 

(Veu de fons.) 

Sí, però vostè com a veïna... Sí, senyora Herranz, nosaltres no portem vint 
anys perseguint les zones verdes de Finestrelles. Aleshores, estem començant, 
s’està millorant, i hem d’anar perfeccionant, i al final, si hi ha hagut 
rectificacions, és perquè, entre altres, aquest grup municipal va demanar que 
per donar suport es fessin modificacions si se n’havien de fer, i en això estem, 
vull dir que bé, ho intentarem. Que vostè pensa que anem molt lents, tot el que 
vulgui? Està en el seu dret, evidentment, de plantejar-ho. 

I després, vull acabar amb una reflexió positiva. Vostè abans ens criticava les 
zones verdes, i ara ens demana que ampliem els horaris, amb la qual cosa va 
venint pel nostre camí.  

Moltes gràcies.” 

 


